
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/10/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ : «Βιολογικός καθαρισμός Γέρας της Λέσβου - ένα πρόβλημα 15 ετών» 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Κάτοικοι της Δημοτικής Ενότητας Γέρας, της Λέσβου, μετά από επικοινωνία τους μαζί 
μας, μας μετέφεραν ένα χρόνιο πρόβλημα που αντιμετωπίζουν με τον βιολογικό 
καθαρισμό στην περιοχή τους. Όπως καταγγέλλουν οι ως άνω, είναι ντροπή αυτό που 
συμβαίνει εδώ και 15 σχεδόν χρόνια στον τόπο τους, ο βιολογικός καθαρισμός της 
Γέρας, ένα έργο που φαίνεται τυπικά ότι έχει τελειώσει και έχει πληρωθεί με χρήματα 
ευρωπαϊκών προγραμμάτων, να μην είναι λειτουργικό. Ενώ, όπως μας ενημέρωσαν οι 
ως άνω, η μονάδα του βιολογικού καθαρισμού έχει ολοκληρωθεί και είναι λειτουργική, 
αντιθέτως, τα δίκτυα των χωριών είναι ημιτελή, ενώ στις περισσότερες περιπτώσεις δεν 
έχουν συνδεθεί καν με τη μονάδα. Το μόνο χωριό που στέλνει λύματα στο Βιολογικό της 
Γέρας είναι ο Παλαιόκηπος, σε ποσοστό, μόλις 10%. Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι την 
ένταξη του έργου του βιολογικού καθαρισμού της Γέρας σε κάποιο χρηματοδοτικό 
πρόγραμμα, όπως στο «Αντώνης Τρίτσης», ώστε να ξεπεραστούν τα προβλήματα από 
την πλευρά των τοπικών φορέων και της Πολιτείας και να λυθεί το πρόβλημα που 
ταλανίζει εδώ και πολλά χρόνια την περιοχή τους. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Προτίθεσθε να προχωρήσετε την ένταξη του «βιολογικού καθαρισμού Γέρας» στο 
χρηματοδοτικό πρόγραμμα «Αντώνης Τρίτσης», ώστε να προκύψει οριστική 
αποπεράτωση του έργου; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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